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Interoelacia

w imieniu mieszka6c6w wiocrawka, pragnq zwr6ci6 uwagq na probremy z jakimi zwrdciri siq oo
mnie rodzice dzieci uczeszczaiacych do szkoty podstawowej nr 14. z uwagi na derikatnE sfere na jakq
wskazaly te osoby, proszq o szczeg6lne potraktowanie tej sprawy

Rodzice dzieci uczqszczaiqcych do 3 i4 krasy twierdza,2e dochodzi do zjawiska wystqpowania
przemocy rdwiesniczej. w przg,vofanym przykradzie dziecko zostaro uderzone przez drugiego ucznia
na oczach nauczyciela, iednak nie zosta{a podieta 2adna interwencja pedagogiczna. Rodzice twierozq,ie takie sytuacje sie powtarzajq i trwajq ju2 od dlu2szego czasu. Brak jest r6wniez stosownej reakcji
nauczycieli na pojawiajqce sig zjawisku,,wytudzeri r6wie6niczvch,,


